
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 14 januari 2025 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Karin Pettersson, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-Olof 
Hasselborn, Ida Junker, Tomas Carlsson, Lars Olsson. 

 
1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 

 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
Änget: Vinterröjning - Lasse och Jan-Peter tar hand om det tillsammans med Dan och 
kanske Ove. Ska göras före 15 mars.  
Arkivet: Vi behöver marknadsföra arkivet. 
Linbastun (Petsarve) har fått ett tillfälligt skydd med presenning. 
 

Sojdet 
Grind är på gång, för att förhindra stölder. Brandsläckarna inköpta. 

 
Bygdegårdskommitten  

Duschrumsrenoveringen och bastun är klara och invigda med tårta.  
 

Evenemangskommitten 
Balalajkaorkestern drog 70 personer.  
Höstpuben drygt 30. 
Julgröten 27 personer.  
Årsmötet: Smörgåstårtan, Frank fixar för ca 45 personer.  
Midsommarfirandet ska tas upp på årsmötet, en ny kommitté behöver bildas. 
Ett eventuellt projekt om ”Skatten i Ardre” diskuterades. 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 
- 

 
3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
              Janne redogjorde för ekonomin. För närvarande har vi 175 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

 
5) Inkomna skrivelser 

- 
6) Övriga frågor 

Nya hemsidan: Ida och Agneta går igenom Ulrikas utkast till text.   
 

7) Nästa möte 
28 januari kl 19 hos Agneta för att förbereda utskick. 
22 februari årsmöte kl 13 Bygdegården.  
 

8) Att göra 
Frank: Fortsättning på underhållsplan för Bygdegården; kolla hur Simons dokumentation kan 
överföras; sätta upp nya emaljskyltarna tillsammans med Bengt och Janne. Smörgåstårta till 
årsmötet. 
Janne: Sätter upp emaljskyltarna med Frank och Bengt. Kostnadsförslag på UV-filter till 
Bygdegården. Vinterröjning änget före 15 mars. 
Ida, Tomas och Agneta: Renovera klart skyltarna. 
Lasse: Vinterröjning änget före 15 mars. 
Agneta och Ida: Gå igenom utkastet till hemsida. 
 



 
 
 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                         Vid protokollet: Ida Junker   


